

Innergie

A brand of  DELTA 台達

© Innergie 2025. All rights reserved. All other trademarks and registered trademarks are the property of their respective owners. All specifications are subject to change without prior notice.
Made in China DCWP.



For warranty and safety claims, please visit the website address above.
(Please select the site that corresponds to your region)
Pour toute demande relative à la garantie et à la sécurité, veuillez consulter le site Web à l'adresse ci-dessus.
(Veuillez sélectionner le site correspondant à votre région)
Für Garantie- und Sicherheitsansprüche besuchen Sie bitte die oben angegebene Website.
(Bitte wählen Sie die entsprechende Seite für Ihre Region)
更多產品保固與安全聲明，請由上面的連結獲取更詳盡的資訊。
(請選擇您所屬地區網站)
製品の保証と安全に関する声明の詳細については、上記のリンクをご参照ください。
(日本語が表示されない場合、国/言語で変更できます)
보증 및 안전 관련 문의 사항은 위의 웹사이트 주소를 방문하여 확인해주세요.
(귀하의 지역에 해당하는 사이트를 선택해주세요.)



Please register your product online to receive full warranty, technical support, and the latest product information.
(Please select the site that corresponds to your region)
Veuillez enregistrer votre produit en ligne pour bénéficier de la garantie complète, du support technique et des dernières informations produit.
(Veuillez sélectionner le site correspondant à votre région)
Bitte registrieren Sie Ihr Produkt, um in vollem Umfang Gewährleistung, technischen Support und neuste Produktinformationen zu erhalten.
(Bitte wählen Sie die entsprechende Seite für Ihre Region)
請至官網註冊您的產品，即可獲得完整保固，技術支持與最新產品資訊。
(請選擇您所屬地區網站)
製品登録をすることで、2年保証と各種充実サポート、会員限定の割引、最新情報などをお楽しみいただけます。
(日本語が表示されない場合、国/言語で変更できます)
보증 및 안전 관련 문의 사항은 위의 웹사이트 주소를 방문하여 확인해주세요.
(귀하의 지역에 해당하는 사이트를 선택해주세요.)

Single Output / Sortie unique / Einzelner Ausgang / 單孔輸出 / 1ポート / 싱글 아웃풋



Up to 30.0W
5.0/9.0/12.0/15.0/20.0V
= 3.0/3.0/2.5/2.0/1.5A
PPS 5.0-11.0V = 4.5A, 41W(Max)*
PPS 5.0-16.0V = 2.0A, 30W(Max)

*(at PPS 5.0V-11.0V 4.5A, for 10 minutes in 100Vac-Ambiance 25°C)

English

⚠ Important Safety Information

- This safety guideline is to help you operate your Innergie power adapter safely, to ensure your personal safety, and to reduce the risk of fire, electric shock, or injury.
- Read all instructions in the user manual carefully before operating the adapter.
 - Do not open the device; there are no serviceable parts inside.
 - Your adapter should be used with cables and tips approved by Innergie only. Using your adapter with cables and tips not approved by Innergie may result in serious or fatal injury, and/or property damage.
 - Do not operate the power adapter near a heat source, a heat vent, under direct sunlight or humid conditions for long durations. Your power adapter should be used indoor between temperatures 0 °C - 35 °C (32 °F - 95 °F).
 - To prevent injury and/or property damage, disconnect the input power cable from the adapter when it is not used.
 - The adapter may become hot during normal operation. Please handle the adapter carefully during and immediately after operation.
 - While operating the adapter, check periodically that the input and output cables are connected firmly. Loose power cables can generate harmful heat and can damage the adapter.
 - Verify the power requirement of the device you intend to charge before operating your adapter, charging with the wrong voltage or wattage may harm your device.
- Ces directives de sécurité sont destinées à vous aider à utiliser votre adaptateur secteur Innergie en toute sécurité, pour garantir votre sécurité personnelle et pour réduire les risques d'incendie, de décharge électrique ou de blessure.
- Lisez attentivement toutes les instructions du manuel d'utilisation avant d'utiliser l'adaptateur.
 - N'ouvrez pas ce produit ; il ne contient pas de pièces réparables.
 - Votre adaptateur doit uniquement être utilisé avec des câbles et des embouts approuvés par Innergie. Utiliser votre adaptateur avec des câbles et des embouts non approuvés par Innergie peut causer des blessures graves ou mortelles et/ou des dommages matériels.
 - N'utilisez pas l'adaptateur secteur à proximité d'une source de chaleur, d'une évacuation de chaleur, sous la lumière directe du soleil ou dans des conditions humides pendant de longues périodes. Votre adaptateur secteur doit être utilisé à l'intérieur, à une température comprise entre 0 °C et 35 °C (32 °F et 95 °F).
 - Pour éviter les blessures et/ou les dommages matériels, débranchez le câble électrique d'entrée de l'adaptateur quand il n'est pas utilisé.
 - L'adaptateur peut devenir chaud pendant son fonctionnement normal. Veuillez manipuler l'adaptateur avec précaution pendant et immédiatement après son utilisation.
 - Pendant l'utilisation de l'adaptateur, vérifiez régulièrement que les câbles d'entrée et de sortie sont bien raccordés. Des câbles électriques mal branchés peuvent générer une chaleur nocive et endommager l'adaptateur.
 - Vérifiez les besoins en énergie de l'appareil que vous prévoyez de charger avant d'utiliser votre adaptateur ; charger avec une tension ou une puissance incorrectes peut endommager votre appareil.

Français

⚠ Informations de sécurité importantes

Deutsch

⚠ Wichtige Sicherheitsinformationen

繁體中文

⚠ 保固與安全基本須知

日本語

⚠ 安全上のご注意

한국어

⚠ 중요 안전 지침

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어

繁體中文

日本語

한국어